

學習無疆界 Learning Without Walls

衝出課室圍牆，全校總動員參與各類外地及本地的遊學訓練計劃，讓學生在交流、體驗與訓練中成長。

All students can go beyond the walls of our school and participate in various local and overseas study tours. Learning and growth can take place naturally and enjoyably in the exchanges, experiences and training.

巴黎歷史及文化探索之旅

Gateway to European History and Culture – A study tour to Paris

本課程透過參觀法國，融合綜合人文學科（特別是中三有關「啟蒙時代」和「法國大革命」的課題），結合視覺藝術科的元素，使學生體驗多元和豐富的歐洲文化及歷史。

Through this program, students experience French culture through Integrating elements from I.H. (especially topics from S.3 such as the Enlightenment and the French Revolution) and Visual Arts, this program aims to offer a sample of the diverse and rich European culture and history.



Walking through the trenches of First World War



A familiar hat, a familiar coat

澳洲文化生態探索 - 布里斯本 Australian Culture and Ecology Tour - Brisbane

本課程鼓勵學生體驗澳洲不同的文化，如生活模式、飲食文化、藝術教育和自然環境等。

Through this program, students experience different cultures in Australia such as lifestyle, food, culture, arts education and the natural environment.

英國倫敦 - 英語遊學課程 UK English Study and Cultural Tour 2008

本課程除了英語班外，亦提供了不同的社交活動，使學生有機會在日常生活中活用英語。

Through this program, students can widen their international scope, enhance their communication and interpersonal skills.



▲ "Look mom, we're in London and our shoes are clean!"

日本文化及藝術之旅

Japan Arts and Culture Exchange Programme

本課程讓學生到訪日本中學和參觀歷史文化景點，了解日本的文化及傳統藝術。

Through this program, students can visit a Japanese Secondary school and places of interest to learn about Japanese culture and traditional Arts.



▲ EDO-Tokyo Museum



Making Natural Flower Press Craft



Traditional Craft Workshop in Ozu History Museum

我和08奧運一起飛騰

Olympics 2008 - Are you ready?

本課程透過參觀奧運場地、訪問當地市民和中學生，以及探訪運動員學校等活動，讓學生親身體驗北京迎接奧運的情況。

Students experienced how Beijing's preparations to hold the 2008 Olympic Games. Through visiting the competition venues, interviewing local people and visiting the athletes' training school, the students can learn more about this important event.



北京團的同學腳骨力非凡，想知道原因的話，不妨問問他們吧！



談起北京奧運，怎能不提福娃？



是次水球比賽，由中國對澳洲！結果……唉！

送暖人間 - 雲南民辦小學探訪之旅

Experiencing Voluntary Primary School in China - Bridge to Yunnan

透過探訪和教學工作，使學生認識中國貧窮小學生的學習生活，及貧民戶的生活景況，藉此反思自己豐裕的生活環境，培養出對人和對物的關愛之情。

Students visited and taught the poor primary school students living in a rural area. Through this activity, students can reflect on their relatively privileged life and learn to care for others.

現代與傳統 - 華東建築及文化之旅

Modern vs. Traditional - Exploring Architecture and Culture in Huadong

江南文化歷史悠久，當中新與舊、現代與傳統的對比，是一個有趣的課題。本旅程以深入淺出的教學和類型的實踐活動，讓學生從文化和美術的角度，體會中國歷史文化獨特的一面。

The diversity of historical buildings in Huadong and Huanan reveal China's rich culture. All these make the locality an ideal one in which to draw comparisons and observe differences between the new and the old, through various art and cultural activities. Students will learn important facts about China.



▲ 華東團大合照



天文及太空探索

Astronomy and Space Exploration

學生從課程中能學習到有關天文、夜間觀測、太陽觀測、航天發展和太陽系的知識。

Students learn about astronomy, night time observation, solar observation, space exploration development and the solar system.

打破有色框框 建設融樂社區

Meeting the Coloured, Knowing the MR, Building the Parlor

本課程讓學生對香港的痲痺患者和居港的南亞裔人士有更多的了解，從而認識並思考共融的理念。

Students can get more understanding about the disabled and people of South Asian descent in our Territory so as to introduce the concept of social harmony.



愛心音樂劇團

Caring Musical Team

學生透過本課程接受演技、小丑雜技、舞蹈和音樂表演的訓練後，合演一齣音樂劇，為智障的學童帶來歡樂。

Students will be trained as actors, actresses, musicians, dancers and clowns. Then, they will create a musical and perform in a centre for the mentally handicapped.

▲ We are having a visit to the Bethanie Campus, the Hong Kong Academy For Performing Arts (Pokfulam centre).